
Ekstraordinær generelforsamling i OMKnet 
Onsdag d. 19. december kl. 20:00 i baren  

Fremmødte 

Alexander (321), Sebastian (429), Andreas, Tobias (ekstern), Andreas, Kristian (ekstern), Asbjørn (405). 

Ingen fremmødte beboere trods aktiv udmeldelse 

Referat 

 

1. Valg af dirigent og referent: 

Referent: Asbjørn 

Dirigent: Tobias 

2. Godkendelse af generalforsamlingens lovlige indkaldelse 

Godkendt 

3. Bestyrelsens beretning 

Det går godt. Netklubben er stadig i fuld udvikling og er aktive. Formand roser den nye bestyrelse og det 

engagement, der finder sted blandt de nye kræfter. Der har været god dialog med FMS; Der vil komme et 

møde op med FMS det nye år i januar, som enten kan være af formel/uformel karakter. Der vil i dette møde 

blive talt om videre samarbejde imellem. 

Derudover har der været nye tiltag, som projektliste og projektaflønning. Trådløst internet har været oppe 

og vende, hvilket er noget der vil blive gået i dialog med REP om. Og der er til sidst blevet udarbejdet et 

spørgeskema, for at muliggøre en optimering af internettet i henhold til beboernes egne ønsker, hvilket en 

tredjedel af beboerne har besvaret. 

4. Godkendelse af regnskaber 

Dette punkt udgår grundet ekstraordinær generalforsamling. 

5. Redegørelse for budgetforslaget samt bestyrelsens planer for det kommende halvår 

Dette punkt udgår grundet ekstraordinær generalforsamling. 

6. Behandling af indkommende forslag 

7. Afstemning om vedtægtsændringer 

Der har været forslag til ændringer og tilføjelser i vedtægterne til netklubben. Dette er en blanding af 

grundlæggende ændringer og små rettelser for at lette forståelsen. Disse ændringer er i størstedelen af 

tilfældene grundet overgang af brugeroprettelse fra kasseren til systemadministrator (dette i form af 

ændringer paragraf 2, paragraf 2 stk. 1, paragraf 2 stk. 3, paragraf 5 stk. 1).   

Mindre stave/slåfejl (dette i form af ændringer i paragraf 2 st. 2, paragraf 3, paragraf 3 stk. 1 og paragraf 4 

stk. 2).  



Derudover tilføjes en ny vedtægt om en mindste beholdning altid skal fremgå af regnskabet (dette i form af 

paragraf 3 pkt. 4, paragraf 4 og paragraf 5 stk. 1). 

Til sidst en overgang til projektlønning, som skal indeholde beskrivelse, budget dato samt aflønning (i form 

af paragraf 5 stk. 5). Der har været forslag til begrænsning af dette til, at det skal gå over FMS eller REP, før 

disse projekter er mulige, men dette vil gå over mødet med FMS til januar. 

Der blev vedtaget at bestyrelsen skulle aflønnes med ¼ husleje hver. Dette grundet en større mulighed for 

krav til levering af et stykke arbejde. 

Der var konsensus blandt de fremmødte om alle disse ændringers gyldighed og de vil derfor snarest blive 

ændret af bestyrelsen. Listen over ændringer, som bliver foretaget bliver i hovedtræk beskrevet nederst i 

vedtægterne. 

Andreas: Der har før været en systemadministrator, der har udviklet software og som flyttede ud, og som 

bagefter opkrævede løn for dette. Forslag: Lave en paragraf der gør, at alt software der bliver lavet 

forbliver OMKs. Kan diskuteres hvorvidt det allerede er dækket ind under den nye aflønning af projekter. 

Kommer frem til at det går ind under projekt aflønning. 

Kristian: Understreger at den kode som bliver programmeret udelukkende forbliver til brug på OMK og ikke 

videregivet eller solgt til andre formål. Dette punkt vil blive gemt til næste general forsamling. 

8. Valg 

Tidligere næstformand og formand er blevet valgt til at skifte stilling. Tobias melder sig til revisor, trods 

eksisterende bestyrelsesmedlem, grundet manglede fremmøde. Stillingerne er derfor som følge: 

Formand: Sebastian 

Næstformand: Tobias 

Kasserer: Alexander 

Suppleanter: Andreas, Andreas 

Revisorer: Tobias 

9. Evt. 

Ingen indmeldelser 

 


